
Zápis a usnesení 
 

z 31 jednání Komise urbanistiky a dopravy (KUaD) dne 27.4.2017 

 
 

 

Termín jednání: 27.4.2017 v 1600 hodin 
Místo:   MěÚ – malá zasedací místnost 
 
Prezence:  
Členové komise:  Ing. Tomáš Prinz, Ing. Zdeněk Třešňák,  Ing. Pavel Graca, Ing. arch. D. 

Urbanec, Ing. arch. M. Míka, Ing.arch. Zdeněk Franta, Ing. Luděk 
Bartoš 

 (přítomno 7, omluveni 1, neomluven 0) 
Tajemník komise: Ing. Petr Řezník  

Hosté: Ing. arch Leníčková, Ing. arch Leníček, Ing.arch Pavel Buryška, Ing. Kroupa + sl. 
asistentka, 2.místostarosta V.Franta, Ing. Z. Rákosová OŽP, 1.místostarosta L. Nosek 
  
Program: 

 

1. Prezentace projektu “Nová kolonáda” 
2. Program regenerace Městské památkové zóny 
3. Různé    

  

Ad1/ Prezentace projektu “Nová kolonáda” 
 

Ing. arch. Pavel  Buryška z firmy XTOPIX přednesl prezentaci projektu Nová kolonáda 
v lokalitě stávajícího parku s fontánou za městskou radnicí a okolí Anglikánské kaple. 
Výše uvedenému záměru členové komise a pozvaní hosté měli tyto připomínky: 
 
Ing. Bartoš- technicky stanovit spolupůsobení a návaznost zamýšleného projektu s dopravou 
 
Ing. Z. Rákosová -  s řešením prostoru mezi MěÚ a GOAML jako celku  s cílem vytvoření 
nového fungujícího  prostoru veř. zeleně s cílem propojení ulic Hlavní a Ruská souhlasí. 
Myšlenku vybudování několika terénních skluzavek za Anglikánskou kaplí nevidí jako 
vhodnou náplň pro tento prostor ( spíš by do této části přesunula možnost vytvoření "letního 
kina"které je ve studii navrženo před Ang. kaplí.... také upozorňuje na potřebu ověření 
zdravotního stavu a perspektivnosti stávajících dřevin na svazích pod Ang. kaplí, kde je ve 
studii navržena stezka v korunách stromů.  

  

Ing.arch. Z. Franta- předloženou studii podporuje a současně doporučuje investiční záměr 
koordinovat se zpracovateli územního plánu. 
 
Ing. Kroupa (Cimex) – investorem projektové dokumentace je společnost Cimex, jejímž 
úkolem je dotáhnou PD  do fáze územního řízení 
 

- Ing. Kroupa požádal o informace ohledně potenciálu zeleně v daném území 
 
 
 



Usnesení KUaD č.102 /2017 

Komise podporuje investiční záměr výstavby projektu Nová kolonáda a doporučuje 
pokračovat v projektu se zapracováním připomínek komise UaD. 
 
 

Ad2/ Program regenerace Městské památkové zóny 
 

Usnesení KUaD č.103/2017 

 

Komise pověřuje 1.místostarostu rozesláním zadání programu MPZ.  Členové komise 
zapracují připomínky, které následně místostarosta V. Franta zapracuje do nového programu 
regenerace MPZ. 

 

 

 
 

 
Předseda komise Ing. Prinz, jednání se souhlasem všech přítomných ukončil v 18:00hod. 
 
Zapsal dne 27.4.2017 Ing. Řezník 
Zápis schválil dne 1.6.2017 předseda komise  Ing. Prinz  
 
 


